
وزارت بهداشت به چه کاری 
مشغول است؟! 

طی چند روز گذشــته دو حادثه بسیار دهشتناک 
در حوزه پزشــکی کشــور رخ داده اســت که طی 

سال های اخیر در کشور بی سابقه بوده است. 
۱-کور شدن ۹ نفر در یک روز در بیمارستان نگاه 

تهران. 
۲-تزریق آب مقطر بجای داروی شیمی درمانی به 

بیماران سرطانی در تبریز. 
خواننده و بیننده خبر شاید تعجب کند که چگونه 

چنین اتفاقاتی می تواند در کشور رخ داده باشد؟ 
وزارت بهداشت کجاست؟ ســازمان نظام پزشکی 
کجاســت؟! واقعاً اگر چنین حوادثی در کشورهای 
دیگر رخ می داد مسئولان امر برای برخورد با چنین 
تخلفاتی چه می کردند؟ چگونه می شود باور کرد که 
کادر درمان یک بیمارســتان آنقدر بی توجه باشند 
که به بیمار ســرطانی در حال مرگ بجای تزریق 
داروی مخصوصش، »آب مقطر« تزریق می کنند!! 
در کدام ذهــن ناقصی چنین افکاری می گنجد که 
چنین رفتاری را شــاهد هستیم؟ مگر این ها همان 
کادر درمانی نیستند که بالغ بر ده ها شهید در اوج 
کرونا تقدیم کشــور کردند؟ حــال چگونه می توان 
باور کرد از درون این جامعه محترم، چنین افرادی 
رشد و نمو کرده و جامعه بهداشت و درمان کشور 

را بد نام می کنند؟ 
چگونه می شــود در بیمارســتان هیچکس ناظر بر 
عملکرد ایــن جنایتکاران نبوده کــه داروی بیمار 
ســرطانی را بدزدنــد و در بازار آزاد بفروشــند و 

بجایش آب تزریق کنند؟! 
وزارت بهداشت کجاست؟ سازمان نظام پزشکی با 
آن همــه »دک وپزش« که باید حافظ منافع مردم 
باشــد چه اقداماتی را انجام داده است که جامعه از 

آن بی اطلاع است؟ 
آقای وزیر بهداشت باید پاسخ دهد چگونه می توان 
۹ بیمــار خانم و آقا در یک روز و در یک اتاق عمل 
توســط پنج جراح چشم پزشــک عمل ساده آب 
مروارید انجام دهنــد وبعد از چند روز همگی کور 

و نابینا شوند؟! 
جــل الخالق از این همه بی انصافــی، بی توجهی و 
بی نظارتــی و برخورد قاطع؟ آقای وزیر بهداشــت 
بعد از انتشــار خبر این فاجعــه اولین کار پلمب و 
تعطیل کردن بیمارستان نگاه بود تا مردم بفهمند 
در وزارت بهداشــت عزم و اراده ای برای برخورد با 

چنین رفتارهایی وجود دارد! 
آقای ظفرقنــدی جنابعالی که در ســازمان نظام 
پزشــکی مسئولیت داشــته اید و از وضعیت پشت 
پرده کاســبان برخی پزشــکان مطلع هستید چرا 
هیچ حرکت قاطعی را ازشما ندیدیم و حتی از زیر 
مجموعه تان هم خبری نیست و مردم در بی خبری 

محض هستند! 
به هر حال دیر یا زود مردم از طریق دســتگاه قضا 
از جزئیــات این جنایتات مطلع خواهند شــد ولی 
در حافظه مــردم و افکارعمومی می ماند به یادگار 

آقای وزیر! 

 نامه به دیوان عدالت درباره 
ابطال حکم انتصاب ظریف

سخنگوی کمیســیون امنیت ملی مجلس شورای 
اســلامی از ارســال نامه ای از ســوی رئیس این 
کمیســیون به دیوان عدالت اداری و درخواست از 
این دیوان برای ابطال حکــم انتصاب محمدجواد 

ظریف به علت ایراد قانونی خبر داد.
ابراهیم رضایی در گفت وگو با تســنیم، با اشاره به 
بررســی مســئله ایراد قانونی انتصاب محمدجواد 
ظریــف  به عنوان معــاون رئیس جمهــور گفت:  
رئیس کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس شــورای اســلامی نامه ای به رئیس دیوان 
عدالــت اداری ارســال کرد و در آن درخواســت 
ابطال حکم انتصاب محمدجــواد ظریف به عنوان 
معاون راهبردی رئیس جمهــور را مطرح کرد. وی 
با بیان اینکه این درخواســت بر اساس مواد 86 و 
۱3 قانون دیوان عدالت اداری ارائه شــده و شامل 
تقاضای تسری اثر ابطال حکم به زمان ابلاغ آن نیز 
می شــود، عنوان کرد: در این نامه توضیحاتی ارائه 
شــده اســت که طبق ماده ۱ قانون نحوه انتصاب 
اشخاص در مشاغل حساس مصوب مجلس، تمامی 
دســتگاه های اجرایی موظف هســتند در انتصاب 
افراد به مشاغل حســاس، از مراجع سه گانه شامل 
وزارت اطلاعــات، ســازمان اطلاعات ســپاه و قوه 
قضاییــه اســتعلام کنند. در صورتی کــه انتصابی 
بر خلاف این اســتعلام صورت گیــرد، آن انتصاب 

غیرقانونی خواهد بود.
سخنگوی کمیسیون امنیت ملی خاطرنشان کرد: 
بررسی های انجام شــده در کمیسیون امنیت ملی 
و سیاســت خارجی، به ویژه در جلســات ۱43 و 
۲۹7 بــا حضور وزیر اطلاعات، نشــان می دهد که 
فرزندان آقای ظریف دارای تابعیت مضاعف هستند 
و صــدور حکــم انتصاب با آگاهــی از این موضوع 
انجام شده است. بر اســاس ماده ۲ قانون مذکور، 
انتصاب اشخاصی که خود یا فرزندان یا همسرشان 
تابعیت مضاعف دارند، در مشــاغل حساس ممنوع 
است. رضایی همچنین گفت که رئیس کمیسیون 
امنیت ملی از رئیس دیوان عدالت اداری درخواست 

رسیدگی فوری به این موضوع را کرده است.

نکتهسنج!

گروه سیاســی  - علی کلانتری  پس از ســقوط دولت 
بشــار اسد در ســوریه، از گوشه و کنار ســخنانی بر زبان 
جاری می شد و تحلیل هایی به رشته نگارش درمی آمد که 
همگی یک پیام داشــت؛ ســقوط دولت سوریه و تضعیف 
نیروهای نیابتی و حزب الله لبنان، زنگ خطری برای ایران 
و جمهوری اســلامی است و به زودی پس از سوریه، نوبت 

ایران است.
این تحلیل ها و گمانه زنی ها عمدتاً مختص به ضد انقلاب ها 
و معاندین و شبکه فارسی زبان آنور آبی نبود بلکه برخی از 
تحلیلگران و مسئولان داخلی نیز چنین نظری داشتند و آن 
را بر زبان می آوردند و اعتقاد داشتند که بزودی باید شاهد 
با نیروهای جولانی بجنگیم، به واقع آنها ایه یأس می خوانند  
و دل مــردم را خالی می کردند و گویی قرار بود همین فردا 
خانه و کاشــانه و کشورمان را دو دســتی به شورشی ها و 
تروریســت ها تقدیم کنیم. در حال یکــه آنها از قدرت و 

توانایی نیروهای مسلح کشورمان غافل بوده و هستند.
روز یکشــنبه رهبــر انقــلاب در ســالروز ولادت حضرت 
فاطمــه)س( در دیدار با مداحان اهــل بیت پس از اینکه 
اعلام کردند جمهوری اسلامی در صورت تصمیم به اقدام، 
نیازی به نیروهای نیابتی ندارد، فرمودند که به لطف الهی 
فردای منطقه از امروز منطقه بهتر خواهد شد. پیش بینی 
که با توجه به پیش بینی های پیشــین رهبر معظم انقلاب 
و بــا جهان بینی و علم به اوضــاع منطقه به زودی تحقق 

پیدا خواهد کرد.
در پاسخ به برخی شــبهه افکنی ها در خصوص این پیش 
بینی رهبر انقلاب باید اشــاره کرد که این اولین بار نیست 
که درباره اوضاع منطقه از ســوی رهبر انقلاب پیش بینی 
مطرح می شــود و جالب اینجاست تا به حال چندین پیش 

بینی ایشان نیز تحقق پیدا کرده است.
به عنوان مثال حادثه ۱۱ ســپتامبر در ســال ۲۰۰۰ برای 
دولت آمریکا بهانه ای شد تا به کشورهای افغانستان و عراق 
حمله نظامی کند، همان ایام رهبر انقلاب شکست آمریکا 
در عــراق را پیش بینی کــرده و فرمودند؛»آمریکا بر رژیم 
صــدام پیروزی نظامی پیدا کرد، امــا این به معنای پیروز 
شدن آن ها بر ملت عراق از لحاظ سیاسی و فرهنگی نیست 
و نخواهد بود.« هم اکنون می بییم گه مردم عراق با آمریکا 

و صهیونیست ها چه برخورداری دارند.
و در مــوردی دیگر درباره طرح خاورمیانه بزرگ که جورج 
بوش پسر برای دســت گرفتن عنان کشورهای خاورمیانه 

مطرح کرده بود، رهبــر انقلاب فرمودند؛» طرح خاورمیانه 
بــزرگ که باند حاکم بر کشــور آمریکا بــا صحنه گردانی 
اساســی صهیونیست ها آن را طراحی کردند، برای چیست 
و معنایش چیســت؟ خاورمیانه، منطقه ثروتمندی  است؛ 
طمــع بلعیدن آن، این هــا را آرام و راحــت نمی گذارد و 
قصدشان بلعیدن این منطقه اســت. البته نمی توانند؛ این 
لقمه گلوگیر اســت و آن ها را خفه خواهد کرد.« که همان 
گونه شد و آمریکا با آن فضاحت از افغانستان و عراق خارج 
شــد و نتوانست بعد از بیست سال در خاورمیانه جای پای 

خود را محکم کند.
از نخســتین روزهای شــکل گیری داعــش، تحلیل اغلب 
کارشناســان مســائل منطقه چنین بود که تا ســال های 
متمادی تکفیری ها کنترل ســرزمین هایی که به اشــغال 
درآورده بودند در دســت خواهند داشت، رهبر انقلاب اما 
دو تحلیل متفاوت داشــتند؛ یکی این که خطر تکفیری ها 
گریبان خود آمریکایی هــا را خواهد گرفت و دیگر این که 
کلک داعشــی ها به زودی کنده خواهد شــد. در سال های 
اخیر، عملیات های تروریســتی داعش در کشورهای غرب، 
جان بســیاری از شــهروندان آنها را گرفت. حوادثی چون 
تیراندازی شــارلی ابدو )۲۰۱۵(، حملات مارس بروکسل 

)۲۰۱6(، تیراندازی باشــگاه شبانه روزی اورلاندو )۲۰۱6(، 
بمب گذاری منچستر آرنا )۲۰۱7( و...

بیشــتر از دو ســال اســت که ایــالات متحــده و رژیم 
صهیونیســتی به دنبال اجرای طرحی موســوم به معامله 
قرن، با هدف برتری و چیرگی این رژیم جعلی بر سرزمین 
فلسطین است. طرحی که اگر چه مقامات دو رژیم، به آن 
خوش بین بودند اما تا این لحظه امکان اجرایی شــدن آن 
محقق نشده است. رهبر انقلاب اما از همان ابتدا، شکست 
این طرح را پیش بینی کردند؛»یهودی ســازی فلســطین 
خواب آشــفته ای اســت که دیده اند؛ نه آن اتفاق می افتد 

نه معامله قرن.«
یک خبر فوری و ناگهانی در اولین ســاعات روز ۱7 خرداد 
۹6 تیتر خبرگزاری ها و شــبکه های خبری را تسخیر کرد؛ 
حمله تروریستی داعش به مجلس و حرم امام. همه منتظر 
بودند تا موضع رهبر انقلاب درباره این حادثه خونین را در 
دیداری که ایشان همان روز با دانشجویان در حسینیه امام 
خمینی داشتند بشنوند؛»ملت ایران دارد پیش می رود؛ این 
ترقه بازی هایی که امروز شد در اراده مردم تأثیری نخواهد 
گذاشــت. این ها کوچک تر از آنند که بتوانند در اراده ملت 
ایران و مســئولین اثر بگذارند... انشاءالله کلک این ها کنده 

خواهد شــد.« کمتــر از ۱۲ روز بعد، یکــی از پایگاه های 
اصلی داعش در دیرالزور سوریه توسط شش فروند موشک 
نقطه زن نیروی هوا فضای ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی 

به کلی منهدم شد.
حمله به مراســم رژه مشــترک نیروهای مســلح در شهر 
اهواز در بامداد روز 3۱ شــهریور که به مناسبت آغاز هفته 
دفاع مقدس برگزار می شــد، دیگر حادثه تروریستی سال 
۹6 بود کــه در ماجرای این حمله تعــدادی از هم وطنان 
به شــهادت رسیدند، سه روز بعد رهبر انقلاب چنین وعده 
دادند:»کاری که این ها کردند، کار بزدلانه ای بود. }وقتی{ 
با مسلســل حمله کنید، به یک عده ای که نه سلاح دارند، 
نه توان دفاعــی دارند، خب معلوم اســت که یک عده ای 
به شهادت می رســند؛ اما کار، کار شجاعانه ای نیست، کار 
بزدلانه اســت. کار آن هایی اســت که دست شان در جیب 
سعودی و امارات عربی است، البته گوشمالی خواهیم داد، 

گوشمالی سختی به آن ها داده خواهد شد انشاءالله.« 
۱۰ روز بعــد از این حمله تروریســتی، بــار دیگر مواضع 
گروهک های تروریستی در شــرق سوریه مورد هدف قرار 
گرفت. پنج سال پیش، دولت انگلیس نفت کشی که حامل 
بیش از دو میلیون بشکه نفت ایران بود به بهانه های واهی 
در تنگه جبل الطارق توقیف نمود، رهبر انقلاب درباره اقدام 
متقابل ایران چنین پاسخ دادند؛ »حالا انگلیس خبیث-که 
واقعاً خبث او واضح است- دزدی دریایی می کند، کشتی ما 
را در واقع می دزدند.واقع قضیه همین است که یک دزدی 
دریایی است؛ دزدی دریایی هم می کنند که البته انشاءالله 
جمهوری اســلامی و عناصر مؤمــن آن، این کارها را، این 
خباثت ها را بی جــواب نمی گذارند، در فرصت خود و جای 

خود پاسخ خواهند داد« 
سه روز بعد، نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
یک نفتکش انگلیسی را با نام استناایمپرو به علت تخلفاتی 
که هنگام عبور از تنگه هرمز مرتکب شده بود توقیف کرد.

این مــوارد تنها گوشــه ای از پیش بینی هــای راهبردی، 
درســت و به حق رهبر انقلاب از اتفاقــات منطقه بود که 
همگی تحقق پیدا کرد. حال مســاله سوریه و سقوط بشار 
اســد باعث شــد که دوباره رهبر انقلاب در این باره اظهار 
نظر کنند و همین مســاله و ایمان به پیش بینی های قبلی 
ایشان، باعث شــد که بدانیم و آگاه باشــیم که اشغالگر و 
جنایتــکاری چون جولانی نیز رفتنی اســت، همانگونه مه 

اسرئیل ناوبد شدنی است.
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آنچه جوان در آیینه بیند، پیر در خشت خام می بیند 

پیش بینی های راهبردی محقق شده رهبری

مسعود پزشکیان، جلوگیری از توسعه پایتخت به دلیل 
کمبود شــدید منابع و زیرســاخت های لازم را سیاست 
قطعی دولت چهاردهم عنوان کرد و گفت: در شــرایطی 
که توســعه نامتوازن زندگی در تهران را برای ســاکنان 
آن با مشکلات جدی مواجه کرده، معتقدم ادامه چنین 
روندی ناممکن است و برای اصلاح این وضعیت در گام 

اول باید از توسعه پایتخت جلوگیری کرد.
مسعود پزشــکیان در جلســه تمرکززدایی از پایتخت، 
جلوگیــری از توســعه پایتخت به دلیــل محدودیت و 
کمبود شــدید منابع و زیرســاخت های لازم را سیاست 
قطعــی دولت چهاردهم عنوان کرد و اظهار داشــت: در 
شــرایطی که توســعه نامتوازن و بدون در نظر گرفتن 
منابع و زیرســاخت ها، زندگی در تهران را برای ساکنان 
آن با مشکلات جدی مواجه کرده، معتقدم ادامه چنین 
روندی ناممکن است و برای اصلاح این وضعیت در گام 

اول باید از توسعه پایتخت جلوگیری کرد.
پزشــکیان با بیان اینکه دولت در راستای تمرکززدایی 
از پایتخت بــرای واگذاری فرآیندهــای اداری و توزیع 
اختیارات و بخش های اجرایی به دیگر استان ها آمادگی 

دارد، افزود: تا زمانی که زمینه توســعه در تهران وجود 
داشــته باشــد، این روند قابل کنترل نیست، لذا دولت 
در این زمینه نســبت به واگــذاری فرآیندهای ادارای و 

اجرایی به استانداری ها آمادگی دارد.
رئیس جمهور در ادامه خواستار مشارکت و نقش آفرینی 
بیشــتر دانشــگاه های مرتبط با عمران و شهرســازی 
در حــوزه مطالعــات و تحقیقات جدید و بــه روز برای 
ساماندهی تهران، جلوگیری از توسعه آن و امکان سنجی 
انتقــال پایتخت شــد و تصریح کــرد: در این راســتا 
تخصیــص بودجــه و اعتبارات به دانشــگاه ها بر مبنای 
تحقیقــات و پژوهش هایی خواهد بود که مبتنی بر ارائه 
 راهکارهای دقیق و قابل اجرا برای حل مشــکلات کشور 

تهیه شود.
پزشــکیان همچنین وزارت راه و شهرســازی را مکلف 
کرد در اســرع وقت، با بهره گیری از ظرفیت دانشگاه ها 
و مشــاوران بین المللی، طرحی جامع برای ساماندهی، 
تمرکززدایی و امکان ســنجی انتقال پایتخت، با پیوست 
رسانه ای و با لحاظ تصمیمات اتخاذ شده تدوین و برای 

تصویب و اجرا به دولت ارائه نماید.

رئیس جمهور خبر داد:
جلوگیری از توسعه پایتخت سیاست قطعی دولت چهاردهم

رئیس مجلس شــورای اسلامی پس از بازدید از دانشگاه 
امام حســین )ع( با اشاره به تبلیغ منفی برخی کشورها 
درباره ایران، گفــت: امروز نماد »مــا می توانیم« را در 
دانشگاه امام حســین)ع( دیدیم که این تحقیقات صرفا 
در ســطح دانشــگاهی نبوده بلکه به ســطح تولید هم 

رسیده  است.
محمــد باقر قالیباف رئیس مجلس شــورای اســلامی 
صبح دوشــنبه 3 دی ماه پــس از بازدید از بخش های 
مختلف دانشگاه امام حســین )ع( در جمع خبرنگاران 
ضمــن تبریک میلاد حضرت زهرا )س( و هفته پژوهش 
با بیان این که »امروز فرصتی بود که به خانه خودمان در 
دانشگاه امام حسین )ع( و سپاه برگشتیم«، اظهار کرد: 
امروز افرادی در کشور در حال تبلیغ این موضوع هستند 
که »نمی شود«، »نمی توانیم« و »نداریم«؛ اما می خواهم 
بگویم مطابق بــا کلام حضرت امام)ره( که فرمودند »ما 
می توانیم« و به تعبیر شــهید تهرانی مقدم که می گفت، 
»جاده می توانیم یک طرفه بوده و باید رفت«، امروز نماد 

آن را در این مکان دیدیم.
وی افــزود: زمانــی می گفتیم این موضوعــات در حد 

دانشگاهی و تحقیقاتی اســت، اما واقعیت این است که 
امروز تحقیقات به سطح تولید هم رسیده اند.

رئیس مجلس شــورای اســلامی در ادامــه تاکید کرد: 
مهم تریــن اشــکال ما در کشــور این اســت که نحوه 
حکمرانی مــان در بخش هــای مختلف دارای اشــکال 
اســت. به عنوان مثال در ســال ۱4۰۰ بحثی در حوزه 
آب روستایی داشتیم که با همین افراد موضوع را دنبال 

کردیم و نهایتاً رفع و عملیاتی شده است.
قالیباف همچنین با اشــاره به وضعیت جاری کشــور، 
گفت: چرخ هــا راه افتاده اند اما گاهی می بینیم که هرز 
می چرخند و این نشــان می دهد که مــا در حکمرانی 
اقتصاد، آب، محیط زیست و مسائل فرهنگی و اجتماعی 
دچار اشــکال هســتیم. اگر به آن توجه کنیم و بتوانیم 
مدیریت و کارآمدی را مورد توجه قرار دهیم، بدون شک 
همه آنها به گونه ای حل می شــوند که مردم نتیجه این 
تحقیقات را در زندگی، سفره، مزارع، کارخانه ها، صنایع 
و لوازم مصرفی خود مشاهده کرده و از آن لذت می برند. 
این در یک قدمی ما اســت اما مدیریت غلط باعث شده 

از آن بهره نبریم.

رئیس مجلس: 
»ما می توانیم« در دانشگاه امام حسین)ع( دیده می شود

خبـــر

فرمانده کل ســپاه در اختتامیه اجلاسیه نماز سپاه که بر عرشه ناو شهید رودکی 
برگزار شــد، گفت: با اندیشه امام عظیم الشــان مان و به برکت تدبیر و افق بلند 
و نگاه متعالی رهبر معظم انقلاب اســلامی نهاد ســپاه تأسیس شد که به جرات 
می گویم هیچ قدرتی در این عالم یارای غلبه بر این قدرت مجســم نه در زمین،  

نه در دریا و نه هوا را ندارد.
ســردار سرلشکر حسین سلامی در مراسم پایانی اجلاســیه نماز سپاه بر عرشه 
ناو شــهید رودکی بر آبهای خلیج فارس، اظهار کــرد: امروز آمده ایم تا در مورد 
بزرگ تریــن تکلیف الهی خودمان یعنی اقامه نماز که رســالت اصلی و فلســفه 

وجودی سپاه را تشکیل می دهد، گفت وگو کنیم.
وی عنوان داشت: رهبر عظیم الشان انقلاب مان در یک توصیف از سپاه، فرمودند 
که ســپاه پاسداران مصداقی از آیه شریفه ۱۱۲ سوره توبه است. فرمانده سپاه با 
بیان اینکه چهل و چند ســال است که در کنار پاسداران انقلاب اسلامی زندگی 
کــرده ام و آنهــا را در جنگ و فداکاری آنها را روی زمین با چشــمانم دیده و با 
وجودم حس کرده ام، گفت: آنها را وقتی به یاری مردم مصیبت دیده می شتافتند 
دیده ام و این را به عنوان شکر به درگاه الهی می گویم که خداوند به برکت ذهن 
نورانی امام عظیم الشــان و به برکت تدبیر و افق بلند و نگاه متعالی رهبر معظم 
انقلاب اســلامی نهادی را تأسیس کرد که به جرات می گویم هیچ قدرتی در این 

عالم یارای غلبه بر این قدرت مجسم نه در زمین،  نه در دریا و نه هوا را ندارد.
فرمانده کل ســپاه عنوان داشت: سپاه به این دلیل قدرتمند است که یک منبع 
بزرگ الهام دارد؛ از نقطــه ای الهام می گیرد که به حکمت های الهی متصل و به 
اندیشــه های وحیانی متصف است و از جایی که یک منبع بزرگ الهام،  حکمت، 
ایمان و باور و اعتقاد اســت؛ این منبع بــزرگ الهام حکمت های الهی قرآن را بر 
زبان جاری می کند و این حکمت ها بر جان سپاه می نشیند و به او حیات طیبه 
می دهد. قدرت، امید، باور و اعتقاد عمیق ســپاه یک ســیمای قرآنی برای سپاه 

آفریده است.
وی افــزود: رزمندگان وقتی در حال رزمند، نمــاز می خوانند و از مناجات غافل 
نمی شــوند؛ عاشورا، مروج این فرهنگ است که زندگی چیزی جز عقیده و جهاد 

نیست و این درسی است که امام حسین علیه السلام در آن روز استثنایی عالم، 
که خداوند اســوه تمام هســتی را به مقتل آورد تا شکوه اسلام را با شهادت امام 

نشان داد که همانا ان الحیات عقیده و الجهاد.
ســردار ســلامی تاکید کرد: رزمنــدگان راه حق می دانند که غفلت از دشــمن 
ممکن اســت موجب هجوم ناگهانی آنان شــود. خداوند صبــر و نماز را با هم و 
یک جا موجب رهایی و نجات مومنان از مصیبت ها قرار داده است.سردار سلامی 
خاطرنشــان کرد:  سپاه باید مروج نماز باشد و مساجد دل انگیز و زیبا و قرآن بر 
آســتان نمازخانه های سپاه، آرامش بخش و آرامش آفرین باشد و الحمد الله که 
روحانیون شــریف و فاضل در ســپاه که خود از راه مجاهدان راه خدا هستند در 

کنار رزمندگان می توانند این روحیه را در بدنه سپاه جاری کنند.
فرمانده کل ســپاه با بیان اینکه آن پزشــکی که خود بر پیکر جوان شــهیدش 
نماز خواند و آن کودک خردســال که در آخرین دقایق زندگی خواهر کوچکش،  
شهادتین در گوشــش می خواند محصول نماز است، گفت: فرزندان حزب الله را 
دیدید که چگونه از دل آتش در آن شــرایط ســخت پیروزی آفریدند و دشمن 

صهیونیستی را ناکام گذاشتند و باز هم قدرتمند شدند.
وی با اشــاره به ســخنرانی رهبر معظم انقلاب اسلامی خطاب به صهیونیست ها 
گفت: این ســخنان تحلیل نبود بلکه کاملا متکی به واقعیت های میدانی بود که 
همه می  بینند و کسی نمی تواند بر اهل ایمان پیروز شود که این بر خلاف سنت 
الهی اســت و خداوند راهی برای غلبه این اشرار و کفار بر مومنان باز نمی گذارد 
و این تصور که آنها فکر می کنند با بمباران خانه ها و کشــتن زنان و پیرمردان و 

کودکان و جوانان بی سلاح پیروز شده اند تمسخر آمیز است.

وی اضافه کرد: رهبری فرمودند که صهیونیست ها مضطرب تر و ناآرام تر از گذشته 
زندگی می کنند و در بن بســت به ســر می برند و چشم انداز روشنی برای آینده 
ندارند و این که بخشــی از ســرزمین ســوریه بی دفاع و بی سلاح را تصرف می 
کنند، آیا این مشــکلی از مشــکلات صهیونیست ها را حل می کند یا نه؟ صفحه 
جهاد را باز می کند و دستان مسلمانان را باز می کند و برای جوانان مومن صحنه 

جدیدی می سازد.
فرمانده کل ســپاه با اشــاره به شــگردهای پیچیده و رمز آلــود عملیات روانی 
دشــمنان علیه ملت ایران، گفت: آنها می خواهند با اتفاقاتی که هیچ یک از آنها 
پیروزی نیست، بار این تحولات را بر دوش ملت ایران سنگین کنند و بگویند که 
این ایران است که بازوان منطقه ای خود را از دست داده است اما ایران اولا هیچ 
یک از ارکان بزرگ و مقاوم جبهه عظیم را از دســت نداده است. فلسطین زنده 

است و می رزمد، مگر فرزندان لبنان نیستند؟ همه هستند.
وی تاکید کرد: آرمان و اعتقاد ما با باور لبنانی ها و فلســطینی ها و یمنی ها یکی 
اســت و دشمنانمان نیز مشترک هستند اما هر کدام از این ارکان جبهه مقاومت 
در سرزمین خود بر اساس تصمیم خود و مصالح ملی خود عمل می کند. صحنه ها 
از هم دور است اما هر کسی با توانایی خود می جنگد و کسی به کسی تکیه ندارد.
ســردار ســلامی با بیان اینکه ما از جبهه مقاومــت در حداکثر ظرفیت ممکن 
حمایت می کنیم، گفت: آنها سلاحشــان را خودشــان تولید می کنند تاکتیک ها 
متعلق به خودشان است ما هم همین گونه، مگر ما وعده صادق را خودمان انجام 
ندادیم؟ ما می توانستیم سلاح ها را به جبهه مقاومت منتقل کنیم تا آنها عملیات 

کنند اما خودمان عملیات را انجام دادیم حالا به بعد هم همین گونه است.
فرمانده سپاه تصریح کرد: این قدرت تمام ناشدنی که در دست ماست اگر فرصت 
ظهــور پیدا کند آن وقت خواهند دیــد معنای مقاومت و قدرت در مقیاس نظام 
ما چیســت آن وقت دشمن طعم قدرت را خواهد چشید؛ گستره تاثیر قدرت ما 
بســیار فراتر از مرزهای ماست همه دشــمنان ما محاسباتشان را بر اساس یک 
قدرت عظیم تنظیم کنند اشــتباه نکنند ممکن است اولین اشتباهشان آخرین 

اشتباهشان باشد.

سرلشکر سلامی:
 هیچ قدرتی در عالم 

توان غلبه بر سپاه را ندارد

فرهاد خادمی


